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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mi terjeng a levegőben az Illatos úton és környékén?”
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Semmelweis Egyetem egyik tüdőgyógyásza, Dr . Süttő Zoltán, a József Attila lakótelepen
élő lakos fordult a IX. kerületi polgármesterhez, hogy észrevételeir ől bejelentést tegyen ,
valamint kérdéseire választ kapjon .

Elmondása alapján rendkívül kellemetlen, tömény vegyszerszag kering a környéken, am i
feltehetően az egykori Budapesti Vegyiművek területéről szabadulhat fel . Bár a veszélyes
anyagokat tartalmazó hordókat elszállították a területről, az ott lakó emberek szinte napi
szinten továbbra is érzik az erős vegyszerszagot .

Minden bizonnyal a talaj is szennyeződött a hátrahagyott, korrodáló, sérült hordókbó l
kikerülő vegyi anyagok által, a területen jelenleg is kármentesítés van folyamatban .
Legkoncentráltabban a Kosárka sétány és Csengetty ű utca környékén lehet érezni az
elviselhetetlen vegyszerszagot . Tekintettel arra, hogy olyan koncentrációjú vegyi anyag
kipárolgásról beszélünk, amit jól lehet érezni, így már minden bizonnyal egészségügyi
határértéket meghaladó mennyiségű a levegőben, talajban lévő szennyező anyagok
mennyisége .



Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdéseim az üggyel kapcsolatosan a következők :

Mikor történt utoljára levegőszennyezettség mérés, részben a lakótelep területén, részben a
Vegyiművek területén? Mik az eredményei fenti méréseknek? Ha nem történtek ilyen jellegű
mérések, akkor mikorra várható ezek elvégzése? Mit terveznek tenni ennek a tarthatatla n
állapotnak a megszüntetésére ?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel :

Budapest, 2017 . április 6 .

Kepl"i Lajos
országgyűlési képviselő


	page 1
	page 2

